
 

 

 

 

Administrativa avgifter SportAdmin 
 

 

Bakgrund 
Under årsmötet 2023 kom en fråga upp som rörde de administrativa avgifterna som tillkommer vid 

medlems- och träningsfakturering. 

 

Frågeställning 
Utklipp ur mötesprotokollet från 2023års årsmöte. 

 

 
Svar 
Styrelsen har under året varit i kontakt med ansvariga på SportAdmin och ställt frågan rörande 

administrationsavgiften. SportAdmins svar är att dom inte har för avsikt att låsa avgiften. 

SportAdmin berättade dock att dom inte har några planer på att höja avgiften och att den nuvarande 

avgiften inte har förändrats på åtta år. SportAdmin kommer också vid en eventuell framtida 

förändring av avgiften annonsera detta i god tid. 

 

Systemet SportAdmin (eller andra likande verktyg) är nödvändigt för att med de ideella resurser 

klubben har tillgång till hålla en korrekt nivå på den administration som är nödvändig. Innan vi 

införskaffade SportAdmin utreddes ett antal system och det enda med ett bra helhetsgrepp om 

administrationen fanns hos SportAdmin. Andra system är därför i dagsläget inte aktuella.  
 

Det enda sätt vi helt kan undkomma en administrationsavgift är om klubben skulle få in betydligt 

större stadigvarande ideella administrativa resurser vilket skulle möjliggöra en manuell hantering 

av avgifter, andra faktureringar, registerutdrag, utbildningar och stöd-ansökningar. 

 

Med ovan anser styrelsen frågan besvarad och avser inte i dagsläget förändra något i hur 

administrationsavgiften hanteras. 

 

/Styrelsen  


